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توجه ویژه وزارت نیرو به ایجاد زیرساخت های صحیح و مناسب در پروژه های نهضت ملی
مسکن

نماینده وزیر نیرو در تامین زیر ساخت های آب، برق و فاضلاب طرح های ملی مسکن با سفر به استان آذربایجان

شرقی، در جریان آخرین وضعیت پیشرفت پروژه های مساکن ملی در این استان قرار گرفت.

به گزارش دفتر روابط عمومی آبفای استان ، دکتر موسی زارع پور در جلسه ای که با حضور مدیران صنعت آب و برق استان آذربایجان شرقی که در شرکت آب و فاضلاب این استان

برگزار شد گفت: سقایی و آبرسانی به هم نوعان را از نیکوترین و پسندیده ترین کارهاست که توصیه های زیادی از سوی تمامی ادیان الهی به آن شده است و خوش به سعادت

شما که در حال انجام این کار ارزشمند هستید.

وی با اشاره به هزینه های سنگین تامین زیرساخت های مساکن ملی افزود: قانون نهضت ملی مسکن با تشکیل صندوق ملی مسکن، راه تامین اعتبار لازم برای ایجاد زیرساخت

های مساکن ملی را پیش بینی کرده است.

نماینده وزیر نیرو ادامه داد: در این قانون منابع مالی تامین زیرساخت های مساکن ملی اعم از اقساط برگشتی مسکن مهر، مالیات بخش مسکن و کمک های دولتی و سایر منابع

مورد اشاره قرار گرفته و تصریح شده مصارف این منابع نیز تامین زیرساخت ها خواهد بود.

نماینده وزیر نیرو اظهار کرد: تلاش در حوزه بافت فرسوده و احیای آن بیشتر شود چرا که زیرساخت های لازم در تمامی حوزه ها در این مناطق آماده است.

دکتر زارع پور در پایان رفع مشکلات مردمی را از مهمترین وظیفه مسئولان دانست و تصریح کرد: مشارکت مردم در اجرای طرحهای مسکن مهر و ملی به اتمام این پروژه ها کمک

می کند.

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب آذربایجان شرقی هم ضمن خیر مقدم، به ارائه گزارش مختصر از عملکرد شرکت در خصوص زیرساختهای مسکن ملی و مشکلات موجود در استان

پرداخت.

مهندس خانی ایجاد زیرساخت ها در مسکن های مهر را یکی از دغدغه های استان دانست و تصریح کرد: با وجود اینکه در برخی از مسکن های مهر استان اقدامات و کارهای

خوبی صورت گرفت ولی همچنان مشکلاتی در این زمینه دیده می شود.

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب آذربایجان شرقی امیدواری کرد با سفر دکتر زارع پور به آذربایجان شرقی مشکلات موجود حل و منشا برکات خوبی برای استان باشد.

مهندس خانی ضمن تقدیر از نگاه دکتر محرابیان به بحث آبرسانی در طرح محرومیت زدایی و ایجاد زیرساخت های مسکن ملی گفت: برای بهره برداری از زیرساختهای پروژه

مسکن ملی نیازمند اعتبارات مناسب در بخش آبرسانی و نیز توسعه فاضلاب هستیم و انتظار داریم به این مهم نگاه ویژه ای داشته باشند.

در پایان این جلسه مدیران عامل حوزه صنعت آب و برق به بررسی مشکلات شرکتهای خدمات رسان در بخش آب، فاضلاب و برق در مسکن مهر پرداختند.

دکتر زارع پور در پایان سفر یک روزه خود، در جلسه شورای مسکن استان آذربایجان شرقی نیز که به ریاست دکتر ذاکر معاون هماهنگی امور عمرانی استاندار آذربایجان شرقی

برگزار شد، حضور یافت.
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